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2 października odbyła się konferencja prasowa, na której zostały ogłoszone wyniki IV edycji Budżetu Obywatelskiego. 
W głosowaniu udział wzięły 1764 osoby (frekwencja ok. 12,36%). W tym roku zostanie zrealizowanych 7 zadań - 4 z obszaru 
miejskiego i 3 z wiejskiego.
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Konsultacje społeczne w sprawie wprowadzenia 
dodatkowej nazwy miejscowości ROZEWIE  w języku 
kaszubskim odbyły się w dniach 20.09-30.09.2019 r. 

W konsultacjach udział wzięło 59 osób. Mieszkańcom 
Rozewia poddano pod rozwagę nazwę zaproponowaną 
przez Radę Języka Kaszubskiego przy Zrzeszeniu 
Kaszubsko Pomorskim – Rozewié .  Mieszkańcy 
w specjalnym miejscu w ankiecie mogli również 
z a p r o p o n o w a ć  i n n ą  n a z w ę  m i e j s c o w o ś c i 
w języku kaszubskim.

Mieszkańcy Rozewia oddali swój głos
 – pora na Tupadły

W dniu 29 września 2019 r. przeprowadzono wybory na Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla Hallerowo.

Zarejestrowano jedną kandydatkę. Mandat Przewodniczącego Zarządu Osiedla 
otrzymała Pani Agnieszka Rutha.

Wynik wyborów na Przewodniczącego
Zarządu Osiedla Hallerowo

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

96,6% osób biorących udział w konsultacjach opowiedziało się za wprowadzeniem nazwy 
ROZEWIÉ.  

Burmistrz Władysławowa zaprasza wszystkich mieszkańców Tupadeł do udziału 
w konsultacjach na temat nazwy swojej miejscowości w j. kaszubskim.
Konsultacje w formie pisemnej ankiety rozpoczną się w dniu 24 października 2019 r. 
podczas zebrania mieszkańców w Tupadłach.  Dodatkowo mieszkańcy, którzy nie wezmą 
udziału w zebraniu będą mogli  wypełnić ankietę u Sołtysa Tupadeł do dnia 
5 listopada 2019 r. Konsultacje uważa się za ważne bez względu na ilość uczestniczących 
w nich mieszkańców, jednakże zachęcamy gorąco do licznego udziału i samodzielnego 
decydowania w tej sprawie Proponowane brzmienie nazwy Tupadły w j. kaszubskim – 
Tupadłë zostało zaproponowane przez Radę Języka Kaszubskiego przy Zrzeszeniu 
Kaszubsko-Pomorskim, mieszkańcy mogą jednak zaproponować inna nazwę.
Zachęcamy do udziału w konsultacjach wszystkich mieszkańców Tupadeł którzy 
ukończyli 16 lat!

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
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Najlepsi uczniowie i studenci z gminy 
otrzymali stypendia Burmistrza
25 września podczas sesji Rady Miejskiej odbyło sie uroczyste wręczenie stypendiów na rok szkolny 2019/2020 uczniom 
i studentom z Gminy Władysławowo, którzy osiągnęli ponadprzeciętne wyniki w nauce, ale również wykazali się 
zaangażowaniem w życie szkoły i lokalnej społeczności czy też odnosili sukcesy na konkursach i olimpiadach naukowych. 

UCZNIOWIE KLAS II I III GIMNAZJUM ORAZ 7 I 8 PODSTAWÓWKI
1. Zuzanna Łuczak (Chałupy)
2. Weronika Szweda (Władysławowo)
3. Marcin Deling (Władysławowo) 
4. Fabian Naczke (Karwia)
5. Kinga Ceynowa (Władysławowo)

UCZNIOWIE SZKÓŁ 
PONADGIMNAZJALNYCH / PONADPODSTAWOWYCH
1. Katarzyna Renusz (Chłapowo)
2. Patrycja Zielonka (Rozewie)
3. Filip Szweda (Władysławowo)
4. Milena Konkel (Władysławowo)
5. Jakub Bizewski (Karwia)

STUDENCI STUDIÓW WYŻSZYCH
ZAWODOWYCH / MAGISTERSKICH 
   1. Klaudia Ginter (Władysławowo)
   2. Marcin Muża (Władysławowo)
   3. Anna Tarnowski (Władysławowo)
   4. Bartosz Konkol (Władysławowo)
   5. Natalia Hoffmann (Władysławowo)
   6. Anna Ryś (Władysławowo)
   7. Ewa Brytan (Władysławowo)
   8. Jakub Patok (Władysławowo)
   9. Małgorzata Selke (Karwia)
10. Weronika Kaszuba (Władysławowo)

Nagrodzonym uczniom i studentom serdecznie gratulujemy osiągniętych wyników w nauce i życzymy samych sukcesów 
w kolejnym roku szkolnym i akademickim.



Poznaliśmy zwycięskie projekty IV edycji 
Budżetu Obywatelskiego

2 października odbyła się konferencja prasowa, na której zostały ogłoszone 
wyniki IV edycji Budżetu Obywatelskiego. W głosowaniu udział wzięły 1764 
osoby (frekwencja ok. 12,36%). W tym roku zostanie zrealizowanych 7 zadań - 
4 z obszaru miejskiego i 3 z wiejskiego.

Ideą budżetu partycypacyjnego jest włączenie mieszkańców w konsultacje 
dotyczące wydatków gminy. Mieszkańcy mogą zaproponować i wybrać 
przedsięwzięcia z obszaru inwestycji jak i innych działań, np. spotkań czy 
warsztatów. Udział mieszkańców w konsultacjach nad BO pozwala zarejestrować 
ich preferencje rozwojowe własnego miasta oraz propozycje rozwiązań 
dostrzeżonych problemów. 

W wyniku głosowania mieszkańcy 
wybrali przedsięwzięcia, które zostaną 
zrealizowane.
4 zadania z obszaru miejskiego:
1. Oświetlenie boiska piłkarskiego.  
100.000,00 zł
2. Wykonanie drogi z płyt „jumbo” od 
ul. Rybackiej w kierunku ul. Towarowej.  
70.000,00 zł
3. Strefa pupila i łączka 4-rech łapek. 
40.000,00 zł - pozostałe środki na 
realizację zadania są niewystarczające.
3. Rybka we Władku - figury 
przedstawiające życie mieszkańców 
wzorowane krasnalami z Wrocławia.  
25.000,00 zł
4. Zapoznanie turystów z historią miasta 
Władysławowa i okolic 5.000,00 zł 

W tym roku głosować mógł każdy mieszkaniec gminy Władysławowo, który w roku przeprowadzania procedury Budżetu 
Obywatelskiego ukończył 10 rok życia.
Głosowanie odbywało się w dniach od 9 do 23 września 2019 r. 

Głosowanie odbywało się w formie elektronicznej. Dla mieszkańców, którzy mają ograniczony dostęp do Internetu 
zorganizowano punkty, w których można było wypełnić kartę online: w urzędzie miejskim we Władysławowie, w Centrum 
Kultury, Promocji i Sportu oraz we wszystkich szkołach na terenie Gminy Władysławowo.

Oddanie głosu polegało na postawieniu znaku „x” przy wybranym projekcie na karcie do głosowania. Głosujący mógł wybrać 
jedno, jego zdaniem, najważniejsze do realizacji zadanie. Obliczenie wyniku polegało na zsumowaniu liczby głosów oddanych na 
każdy z projektów.

W ramach Budżetu Obywatelskiego realizowane będą te projekty, które uzyskały największą liczbę głosów, aż do wyczerpania 
puli środków finansowych przeznaczonych na Budżet Obywatelski.

W przypadku niewykorzystania w 100% puli środków finansowych przeznaczonych na realizację zadań w ramach obszaru 
miejskiego i wiejskiego, środki finansowe można połączyć i zrealizować projekt, który jest następny na liście zadań do realizacji, 
a jego koszt nie spowoduje przekroczenia dostępnych po połączeniu środków.

Na IV edycję Budżetu Obywatelskiego, przeznaczono 350 tys. zł, z podziałem na zadania: miejskie 200 tys. zł, wiejskie 150 tys. 
zł. Zgłoszono 36 zadań, które zostały zweryfikowane przez zespół ds. Budżetu Obywatelskiego i ostatecznie pod głosowanie 
zakwalifikowało się 26: 12 zadań dotyczyło obszaru wiejskiego, a 14 obszaru miejskiego.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .O F I C J A L N Y  B I U L E T Y N  M I E J S K IRATUSZ4
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3 zadania z obszaru wiejskiego: 
1. Park rowerowy.  67.500,00 zł
2. Kierowco prowadź bezpiecznie – montaż 
radarowych wyświetlaczy.  51.000,00 zł       
3. Betonowy skatepark.  100.000,00 zł 
– pozostałe środki na realizację zadania są 
niewystarczające.
3. Rozbudowa parku linowego.  29.993,55 zł

Zachęcamy Państwa do zgłaszania swoich 
p o m y s ł ó w  n a  w y ko r z y s t a n i e  ś r o d kó w 
z Budżetu Obywatelskiego w kolejnej edycji.



. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .O F I C J A L N Y  B I U L E T Y N  M I E J S K IRATUSZ6

Fundusz Sołecki w Gminie Władysławowo – szkolenie 
dla urzędników z Aleksandrowa Kujawskiego

4 października władysławowskich urzędników odwiedzili pracownicy magistratu z Aleksandrowa Kujawskiego w celu 
przyjrzenia się  dobrym praktykom związanym z wdrożeniem i realizacją funduszu sołeckiego w naszej gminie.

Podczas szkolenia Wiesława Karczewska, kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, przedstawiła w jaki sposób 
fundusz sołecki został u nas wprowadzony oraz jak jest realizowany. W prezentacji zostały zawarte wszystkie zadania 
realizowane dotychczas w sołectwach, od początku istnienia funduszu.

Przypomnijmy, fundusz sołecki został utworzony w Gminie Władysławowo na podstawie Uchwały Rady Miejskiej 
Władysławowa z dnia 25.03.2015r (NR VI/48/2015) dot. wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Władysławowo środków stanowiących fundusz sołecki.

Wyodrębnienie funduszu sołeckiego w Gminie Władysławowo było możliwe dopiero w 2015 r., po tym jak w roku 2014 gmina 
zmieniła swój status z gminy miejskiej na gminę miejsko – wiejską.
Pieniądze z funduszu sołeckiego można wydać  na przedsięwzięcia służące poprawie warunków życia mieszkańców. Muszą to 
być przedsięwzięcia w ramach zadań własnych gminy i zgodne ze strategią rozwoju gminy. 
Najważniejszym jednak elementem jest fakt, że to zebranie wiejskie (czyli mieszkańcy danego sołectwa) decydują na co 
przeznaczyć przyznane środki.

Wybrane zadania realizowane dzięki finansowaniu z funduszu sołeckiego:
ź Modernizacja placu zabaw dla dzieci przy ulicy Bosmańskiej (Sołectwo Chałupy, 2016)
ź Zagospodarowanie terenu leśnego z przeznaczeniem na park (Sołectwo Rozewie, 2016)
ź Zakup siłowni zewnętrznej (Sołectwo Tupadły, 2016)
ź Modernizacja placu zabaw przy szkole podstawowej w Jastrzębiej Górze (Sołectwo Jastrzębia Góra, 2017)
ź Zakup  przeciwpożarowej odzieży ochronnej (Sołectwo Chłapowo, 2017)
ź Oświetlenie części ul. Cichej pomiędzy ul. Kolorową i ul. Lewińskiego (Sołectwo Karwia, 2017)
ź Zakup, transport i montaż ławki multimedialnej Zbigniewa Wodeckiego ( Sołectwo Chałupy, 2018)
ź Ujednolicenie nazw ulic w Rozewiu - wymiana tablic i słupów (Sołectwo Rozewie, 2018)
ź Nagroda w konkursie na logo Tupadeł -  tablet Samsung Galaxy (Sołectwo Tupadły, 2018)
ź Budowa oświetlenia drogowego – ul. Biwakowa w Ostrowie (Sołectwo Ostrowo, 2018)
ź Wykonanie nowej konstrukcji fontanny (Sołectwo Rozewie, 2019)
ź Zakup płyt Yumb i sfinansowanie ich ułożenia, w celu dokończenia ulicy Żarnowcowej w Jastrzębiej Górze (Sołectwo 

Jastrzębia Góra, 2019)
ź Zakup i montaż elementów placu zabaw w Ostrowie (Sołectwo Ostrowo, 2019)



Samorządowcy z wizytą na Węgrzech

W dniach 27 – 30 września 2019 r. delegacja 
z Urzędu Miejskiego we Władysławowie na 
zaproszenie Burmistrza Gminy Mezótúr Pana 
Herczega Zsolta uczestniczyła w wydarzeniu 
pn. „Testvértelepülés találkozó a határokon 
á t í v e l ó  e g y s é g  e r o s í t é s é n e k  j e g y é b e n” 
organizowanego w ramach programu „Europa 
dla obywateli” współfinansowanego ze środków 
Komisji Europejskiej. W wydarzeniu wzięło 
u d z i a ł  p o n a d  1 2 0  u c z e s t n i kó w  z  k ra j ó w 
europejskich m.in.: z Weid (Niemcy), Arcus 
(Rumunia), Blatná na Ostrove (Słowacja), Novi 
Bećej  (Serbia),  Valea Crisului  (Rumunia), 
Makowa Podhalańskiego i Władysławowa. 

Wybory do Sejmu i Senatu Rzeczpospolitej Polskiej. 
Tak głosowali mieszkańcy Gminy Władysławowo.

W ramach projektu zorganizowano liczne wydarzenia, debaty i prezentacje skupiające przedstawicieli z różnych grup 
społecznych i wiekowych. Podczas spotkań przekazywano informacje dotyczące możliwości wspierania ludzi młodych 
pochodzących z Unii Europejskiej. Ponadto podkreślano znaczenie zachowania tradycji i lokalnej kultury. Lokalny pszczelarz 
udzielił informacji na temat znaczenia roli pszczół i zdrowego stylu życia, a wizyta w Muzeum Ceramiki pozwoliła zapoznać się 
z rękodziełami lokalnego wytwórcy Balázs Badár. Istotnym elementem projektu było zwiedzanie Zamku Almásy i Gyula oraz 
gospodarstwa rolnego w Steigervald. Trzydniowy pobyt obfitował w interesujące rozmowy, ciekawe pomysły oraz wzajemną 
wymianę doświadczeń.  Budowanie partnerskich relacji między samorządami różnych szczebli, nawiązywanie bezpośrednich 
kontaktów jest jednym z ważnych elementów relacji międzypaństwowych.

KOALICYJNY KOMITET WYBORCZY KOALICJA 
OBYWATELSKA PO .N IPL ZIELONI, 3256, 41%

KOMITET WYBORCZY KONFEDERACJA 
WOLNOŚĆ I NIEPODLEGŁOŚĆ, 482, 6%KOMITET WYBORCZY POLSKIE 

STRONNICTWO LUDOWE, 551, 7%

KOMITET WYBORCZY PRAWO I 
SPRAWIEDLIWOŚĆ, 2770, 35%

KOMITET WYBORCZY SOJUSZ LEWICY 
DEMOKRATYCZNEJ, 881, 11%

WÓJCIK Józef Franciszek KOMITET 
WYBORCZY WYBORCÓW JÓZEFA 

FRANCISZKA WÓJCIKA
847
11%

BEŁBOT Marcin KOMITET WYBORCZY 
PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚD

2 626
33%

RYBICKI Sławomir Piotr KOALICYJNY 
KOMITET WYBORCZY KOALICJA 

OBYWATELSKA PO .N IPL ZIELONI
4 417
56%

Wybory do Sejmu Wybory do Sejmu

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
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Otwarto Wystawę Rybacką we Władysławowie

W siedzibie Stowarzyszenia Rozwoju Szotlandu „Wielżon” przy ul. Niepodległości 3a we Władysławowie została uroczyście 
otwarta Wystawa Rybacka. 

Inicjatorami jej powstania są członkowie Stowarzyszenia Rozwoju Szotlandu: Kazimierz Skotzke i Henryk Drzeżdżon. 
Można tam obejrzeć modele kutrów rybackich, stare narzędzia połowowe, środki ratownicze i wiele innych eksponatów. 
Odtworzona została sterówka kutra rybackiego. Twórcy przedstawili również jak poławia kuter włokiem dennym. Powstało 
specjalne miejsce poświęcone twórczości dwóch rybaków tj. rzeźbiarza - Leona Golli i pisarza - Augustyna Necla. Eksponaty 
pochodzą między innymi od mieszkańców Władysławowa i osób z naszego regionu. Burmistrz Roman Kużel przekazał kilka 
historycznych pocztówek ze swojej kolekcji.

Członkowie Stowarzyszenia zachęcają do wzbogacania wystawy i przekazywania eksponatów. – Możemy wspólnie stworzyć 
miejsce z ciekawą ekspozycją, która pozwoli zatrzymać w czasie ważną regionalną, niestety zanikającą już tradycję. – powiedział 
Piotr Dettlaff, Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Szotlandu.

Wystawa jest dostępna do zwiedzania po wcześniejszym umówieniu wizyty drogą mailową: echoszotlandu@wp.pl

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .O F I C J A L N Y  B I U L E T Y N  M I E J S K IRATUSZ8
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Nowy budynek socjalny we Władysławowie
W dniu 1 października 2019r. Gmina Władysławowo oddała do 
użytku pierwszych najemców nowy budynek wielorodzinny 
przy ulicy Krasickiego we Władysławowie.  

Obiekt o powierzchni blisko 4,5 tyś. m3 ma trzy kondygnacje, 
z 33 lokalami gotowymi do zamieszkania. W obiekcie znajdują się 
kawalerki oraz mieszkania dwupokojowe. W każdym jest węzeł 
sanitarny,  a dwa z nich dostosowane są do potrzeb osób
z niepełnosprawnościami. Jak mówi burmistrz Władysławowa, 
Roman Kużel - Nowopowstały budynek ma poprawić warunki 
ż y c i a  r o d z i n o m  o b e c n i e  z a m i e s z k u j ą c y m  w  l o k a l a c h 
stanowiących gminny zasób mieszkaniowy, w tym m.in. dla rodzin 
z budynków mieszkalnych przeznaczonych do rozbiórki przy 
ulicy Bohaterów Kaszubskich oraz przy ulicy Starowiejskiej 
we Władysławowie i nowym rodzinom z listy oczekujących. 
W obiekcie będą również zabezpieczone lokale dla mieszkańców, 
którzy znaleźli się w nagłej sytuacji życiowej wynikającej 
ze zdarzeń losowych tj. pożar budynku. 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Ciepło zapewnia centralne ogrzewanie, ponadto w budynku znajdują się instalacje oddymiania, ochrony od porażeń i połączeń 
wyrównawczych, ochrony przeciwprzepięciowej i odgromowej. 
Teren wokół budynku również został zagospodarowany. Powstały chodniki i ciągi piesze, miejsca postojowe oraz  trawniki 
z nasadzeniami. 
Gminie udało się pozyskać wsparcie finansowe Banku Gospodarstwa Krajowego z Funduszu Dopłat na budowę obiektu. 
Całkowity koszt wyniósł 3 909 785,16 zł, z czego 1 198 361,59 zł uzyskano w ramach wsparcia.

Ostatni odcinek drogi wojewódzkiej 215 Jastrzębia Góra – Karwia 
zostanie wyremontowany!

Fragment jezdni z Ostrowa w kierunku Jastrzębiej Góry, mający półtora kilometra długości doczeka się naprawy. 
Poinformowali o tym Marszałek Województwa Mieczysław Struk oraz Radny Wojewódzki Andrzej Struk na spotkaniu 
z Burmistrzem Władysławowa, Romanem Kużel i Sołtysem Ostrowa Robertem Radtke.

– Znalazły się pieniądze z oszczędności, dlatego przeznaczyliśmy je na wyremontowanie brakującego odcinka drogi. Inwestycja 
wyniesie 1 mln zł – tłumaczył Marszałek.
Obecny na spotkaniu Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich, Jerzy Wyczyński zadeklarował, że postępowanie przetargowe 
rozpocznie się w przyszłym tygodniu, a inwestycja ma zostać zakończona do końca listopada.

Przypomnijmy, że pod koniec 2018 roku poprawiono stan drogi wojewódzkiej z Jastrzębiej Góry w kierunku Ostrowa 
na odcinku 1,3 km. Koszt inwestycji wynosił 1,3 mln zł.
W ubiegłym miesiącu wyremontowano odcinek o długości 2 km między Ostrowem a Karwią za blisko 2 mln zł. 
W ciągu 14 miesięcy uda się łącznie wyremontować 5 km drogi wojewódzkiej.



Z kalendarza Burmistrza

Informacja o najbliższej sesji Rady Miejskiej 

Informujemy, że kolejna sesja VIII kadencji Rady Miejskiej Władysławowa 
odbędzie się 30 października 2019 r. (środa) o godz. 12:00 w sali 103 
Urzędu Miejskiego we Władysławowie.

Z proponowanym porządkiem obrad oraz projektami uchwał można 
zapoznać się na 7 dni przed planowaną sesją na stronie bip.wladyslawowo.pl  
- Rada Miejska - VIII Kadencja 2018-2023 - Terminy posiedzeń Sesji Rady 
Miejskiej Władysławowa.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Data Miejsce/Uczestnicy Temat spotkania

01.09 Władysławowo Miejskie obchody wybuchu II Wojny Światowej

02.09 Gmina Władysławowo Rozpoczęcie roku szkolnego 2019/2020 w gminnych 
placówkach oświatowych

06.09 Władysławowo Bitwa o Wielką Wieś - rekonstrukcje

16.09 Puck Sesja Powiatu

17.09 Urząd Miejski 
we Władysławowie

Nadanie tytułu „Przyjaciel Gminy Władysławowo”

02.09-23.09 Gmina Władysławowo Zebrania wiejskie ws. rozdysponowania środków w ramach 
funduszu sołeckiego na rok 2020

18.09 Władysławowo, SP nr 2 Spotkanie z mieszkańcami Władysławowa w spr. wysypiska 
odpadów w Łebczu

23.09 Urząd Miejski we Władysławowie Podziękowanie dla ratowników, zabezpieczających w sezonie 
letnim kąpieliska Gminy Władysławowo

25.09 Urząd Miejski we Władysławowie Sesja Rady Miejskiej

25.09 Władysławowo, Siedziba 
Stowarzyszenia Rozwoju Szotlandu

Otwarcie Wystawy Rybackiej 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .O F I C J A L N Y  B I U L E T Y N  M I E J S K IRATUSZ10



Piknik ornitologiczny 
24 września uczniowie Szkoły Podstawowej nr 2 we Władysławowie wzięli udział w pikniku ornitologicznym, 
zorganizowanym w ramach zadania pn. „Realizacja zadań ochronnych w rezerwacie przyrody „Słone Łąki" wraz z otuliną, 
na które udało się pozyskać dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Gdańsku.

Zadanie pn. „Realizacja zadań ochronnych w rezerwacie przyrody „Słone Łąki” wraz z otuliną stanowi część wieloletniego planu 
przywrócenia i zachowania cennych wartości przyrodniczych rezerwatu Słone Łąki i jego otuliny podjętego przez Gminę 
Władysławowo, mieszkańców dzielnicy Szotland i RDOŚ w Gdańsku. Zabiegi ochronne (koszenie, wypas, usuwanie gatunków 
inwazyjnych) ma przyczynić się do zwiększenie udziału gatunków cennych i rzadkich, w szczególności gatunków słonolubnych, 
w miejsce ustępującej trzciny, ograniczenia powierzchni drzew i krzewów do ich historycznej lokalizacji oraz całkowitej 
eliminacji obcych gatunków inwazyjnych jak np.: rdestowiec ostrokończyty.

W ramach pikniku uczniowie wysłuchali prezentacji m.in. o historii powstania rezerwatu „Słone Łąki", o unikatowych i cennych 
walorach rezerwatu oraz o prowadzonych zabiegach ochronnych. Po skończonej prezentacji uczniowie przemaszerowali 
do rezerwatu „Słone Łąki", gdzie obserwowali ptaki za pomocą lornetek pod okiem przewodnika. Dodatkową atrakcją był pokaz 
rozpalania ognia za pomocą łuku ogniowego (metoda pocierania drewna o drewno). Na zakończenie na wszystkich uczestników 
czekał poczęstunek oraz upominki. Piknik ornitologiczny miał za celu poszerzenie w społeczeństwie podstaw 
odpowiedzialności za zachowanie wartości przyrodniczej, kulturowej i historycznej regionu Zatoki Puckiej poprzez realną 
korzyść płynącą z obserwacji żywej przyrody.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
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Srebrne medale dla Piratów Władysławowo

Drużyna baseballowa Piraci Władysławowo zajęła drugie miejsce w trwającym od kwietnia sezonie ogólnopolskiej 
Bałtyckiej Ligi Baseballu 2019. 

Pod wodzą grających trenerów Grzegorza Białasa i Witolda Baranowskiego, wspieranych przez doświadczonego, 
amerykańskiego szkoleniowca Vincenta Colasuonno, zawodnicy z Władysławowa dwukrotnie pokonali w rundzie zasadniczej 
rywali z Grupy Zachodniej, tj. Barons Wrocław, Szczecin Titans, Rookie Goats Poznań, Bielawa Vikings oraz podzielili się 
punktami w dwumeczu z ubiegłorocznymi Mistrzami BLB, Dębami Osielsko. Pozwoliło to zająć Piratom drugie miejsce w grupie 
i awansować do fazy play-off. W ćwierćfinałach, drużyna z Władysławowa dwukrotnie triumfowała w starciu ze zwycięzcami 
Grupy Południowej - Kraków Kings. W półfinale, Piraci odnieśli dwa pewne zwycięstwa w pojedynku z Yankees Działdowo - 
liderami Grupy Wschodniej i ubiegłorocznymi Wicemistrzami BLB. 

W Finale rozgrywek, przeciwnikiem Piratów były Dęby Osielsko, które na swojej drodze w play-offach okazały się lepsze 
od drużyn Warsaw Dragons i Stal Kutno. 13 października w Osielsku, Piraci nie zdołali odnieść zwycięstwa w starciu z Dębami - 
mecz finałowy zakończył się wynikiem 11:6 dla drużyny gospodarzy. 
Drugie miejsce Piratów to spory sukces sportowy i szkoleniowy - w tegorocznych rozgrywkach Bałtyckiej Ligi Baseballu brało 
udział łącznie 17 drużyn z całego kraju (w pozostałych grupach grały również drużyny z Katowic, Rybnika, Jastrzębia-Zdroju, 
Żor, Białegostoku, Lublina oraz dwie ekipy z Warszawy), a oprócz weteranów, czyli Damiana Kozy, Wojciecha Pobłockiego 
i Kamila Trepczyka, w tym sezonie na boisku bardzo dobrze zaprezentowali się młodzi mieszkańcy Władysławowa - Damian 
Bartkowiak, Joan Czołakow oraz pierwsza w historii klubu zawodniczka, Paulina Staszewska. Piraci Władysławowo prowadzą 
obecnie rekrutację do trzech grup wiekowych: 7-10 lat, 11-14 lat oraz 15+. Zapisy pod numerem tel. 505 630 983 lub na 
Facebooku - Piraci Władysławowo.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .O F I C J A L N Y  B I U L E T Y N  M I E J S K IRATUSZ12



XVI Pielgrzymi Półmaraton o Memoriał Jana Pawła II

Za nami kolejne wydarzenie biegowe. 6 października odbył się "XVI Pielgrzymi Półmaraton o Memoriał Jana Pawła II".

Biegacze mieli do pokonania dystans półmaratonu z Jastarni do Władysławowa. Taką samą trasę pokonali również rowerzyści 
(bez ścigania się). Na dystansie ok 14.065 km wystartowali kijkarze a trasa prowadziła z okolic kościoła w Kuźnicy do kościoła 
we Władysławowie. Do wydarzenia zgłosiło się około sześćdziesięciu osób. Zawodnicy otrzymali między innymi pamiątkowe 
medale oraz okolicznościowe koszulki.

Wyniki XVI Pielgrzymiego Półmaratonu o Memoriał Jana Pawła II:

Półmaraton – kobiety:
1. Claudia Klopotek |Gdynia|
2. Marzena Hincka |Gnieżdżewo|
3. Jolanta Martyka |Gdynia|
4. Agnieszka Mielczarek |Człuchów|
5. Angelika Patalas |Chłapowo|
6. Ewa Łukowicz |Gdynia|
7. Izabela Mach |Władysławowo|
8. Dorota Nitka |Gdańsk|
9. Marta Olesiejuk |Gdynia|
10. Anna Kollek |Władysławowo|
10. Dominika Lewińska |Władysławowo|
12. Danuta Karwowska |Mosty|

Półmaraton - mężczyźni:
1. Grzegorz Kujawski |Puck|
2. Roman Elwart |Puck|
3. Marcin Tański |Puck|
4. Grzegorz Elmiś |Hel|
5. Konrad Zalewski |Gdynia|
6. Damian Buczkowski |Władysławowo|
7. Kamil Orzoł |Gdynia|
8. Dawid Gojke |Władysławowo|
9. Zdzisław Andryskowski |Lębork|
10. Ireneusz Dettlaff |Gnieżdżewo|
11. Krzysztof Jeka |Władysławowo|
12. Tomasz Łukowicz |Gdynia|

13. Rafał Kroll |Władysławowo|
14. Łukasz Hebanowski |Gdynia|
15. Piotr Dąbrowski |Gdynia|
16. Wiesław Laniecki |Gdynia|
17. Mieczysław Nowicki |Gościcino|
18. Krzysztof Klebba |Puck/Łebcz|
19. Maciej Lademann |Darżlubie|
20. Piotr Bajda |Połczyno|
21. Krzysztof Wrzos |Władysławowo|
22. Krystian Karwowski |Mosty|
23. Antoni Bernat |Puck|
24. Dariusz Lesner Puck|
25. Mirosław Śmigaj |Gdynia|

 Nordic walking – kobiety:
1. Magdalena Oberzig-Zasada |Władysławowo|
2. Joanna Budzisz |Kuźnica|

Nordic walking – mężczyźni:
1. Roman Dawidowski |Puck|
2. Jarosław Jaffke |Łebcz|

W paradzie rowerowej udział wzięli:
Justyna Górecka Mitoraj, Patrycja Jaffke, Leszek Kuciara, Dariusz 
Rosicki, Alfons Skoczke, Maria Skoczke, Weronika Skorek-Maszota, 
Grażyna Szymańska oraz Piotr Szymański.

Wydarzenie zaliczane jest do Ligi Sportowa Gminy Władysławowo.

Organizator:
Parafia pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny we Władysławowie

 Współorganizatorzy:
ź Ośrodek Sportu i Rekreacji we Władysławowie.
ź grupa Biegamy Razem Władysławowo,
ź parafie w Chałupach, Kuźnicy i Jastarni,
ź Urząd Miasta w Jastarni,
ź Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych we Władysławowie,
ź COS OPO Cetniewo we Władysławowie,
ź MPWiK „Ekowik” we Władysławowie.
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Andrzejkowy Dzień Seniora 
w Gminie Władysławowo

Andrzejkowy Dzień Seniora 
w Gminie Władysławowo

Burmistrz Władysławowa,
 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów, 

oraz Centrum Kultury, Promocji i Sportu 
zapraszają na 

kiedy: 30.11.2019, godz. 18:00
gdzie: Okulski Grand Rozewie 

(Rozewie, ul. Garnizonowa 40)

Zapewniamy transport w obie strony 
poczęstunek i zabawę przy akompaniamencie 

orkiestry

Zapisy i informacje: 

603 864 273
Zapisy i informacje: 

603 864 273
Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów 
oraz w siedzibie Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów (UM, ul. gen. J. Hallera 19) 
każdy wtorek godz.14:00 – 16:00 

II piętro pokoje nr 01 i nr 02



Rocznica Rocznica 
Odzyskania Odzyskania 
Niepodległości Niepodległości 

Rocznica 
Odzyskania 
Niepodległości 101101101

Burmistrz Władysławowa ma zaszczyt zaprosić

na obchody 101. rocznicy odzyskania przez Polskę Niepodległości

jakie odbędą się 11 listopada 2019 r. we Władysławowie

9:30 - uroczysta msza święta w kościele p.w. WNMP we Władysławowie

10:30 - przemarsz pod pomnik Antoniego Abrahama i gen. Józefa Hallera:

odśpiewanie hymnu, złożenie kwiatów, przemówienia okolicznościowe 

prosimy o wystawienie pocztów sztandarowych

Po części oficjalnej zapraszamy na Targowisko Miejskie (ul. Morska) na ciepły poczęstunek.  
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